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REPUBLIKA HRVATSKA
JAVNA USTANOVA RAZVOJNA AGENCIJA
BJELOVARSKO.BILOGORSKE ZUPANUE

KLASA: 023 -05 121 -01 I 02

URBROJ: 2103-78-21-06
Bjelovar, 17. prosinca 2021. godine

ZAPISNIK SA 3. SJEDNICE
UPRAVNOG VIJECA

Mjesto odriavanja sjednice:
Datum odrZavanja sjednice:
NazoEni ilanova Upravnog vije6a:

Ostale nazoine osobe:

Sjednici predsjedava:

Petra Preradoviia 4il, Bjelovar
17. prosirrca 2021. godine

Kristijan Kalamiza, Danica Cetin Pajer, SiniSa Kovaii6,
Judita Emii. Marina Sikora

SnjeZana Bogovi6 Bradvica, v.d. ravnatelja

Kristijan Kalamiza

PredloZen dnevni rad:

l. Usvajanje dnevnog reda

2. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice Upravnog vije6a

3. Izvje56e o radu Javne ustanove Razvojne agencije Bjelovarsko-bilogorske Zupanije u
proteklom razdoblju

4. Plm rada 2a2022. godinu

5. Financijski plan 2a2022. godinu i projekcije za 2023. i 2024. godinu

6. Raspisivanje natjedaja za ravnalelja Javne ustanove Razvojne agencije Bjelovarsko-

bilogorske Zupanije

7. Razno

Ad l) Usvajanje dnevnog reda

Predsjednik Upravnog vijeia stavlja predloZeni dnevni red na glasanje koji je nadopunjen:



- pod todkom 6. tema je Raspisivanje natjedaja za ravnatelja Javne ustanove Razvojne
agencije Bjelovarsko-bilogorske Zupanije

Predsjednik Upravnog vijeda predlaZe glasanje, dnevni red je jednoglasno usvojen.

Ad 3) IzvjeI6e o radu Javne ustanove Razvojne agencije Bjelovarsko-bilogorske iupanije
u proteklom razdoblj u

Snjeiana Bogovii Bradvica, v.d. ravnatelja izvijestilaje dlanove Upravnog vijeia o radu Javne

ustanove Razvoj ne agencij e Bjelovarsko-bilogorske Zupanij e za proteklo razdoblj e :

- intenzivno se radilo na pripremi provedbenih programa za grad, opdine i Zupaniju; 7 programa
je zavrSeno (op6ine Kapela, Zrinski Topolovac, Berek, Nova Rada, Sirad, Velika Pisanica i
Zupanij ski provedbeni program), u zavr5noj fazi su programi za grad Grubi5no Polje i op6ine

Sandrovac i Rovi3ie. Kristijan Kalamiza, predsjednik upravnog vijeia upitao je za rok izrade
navedenih dokumenata, SnjeZana Bogovi6 Bradvica, v.d. ravnatelja odgovorila je da je rok
sredina prosinca prema uputama MRRFEU, takoder, naglasila je da smo u svakodnevnom
kontaktu sa gradom Grubi5no Polje kao i sa opiinama Rovi56e i Sandrovac te kada dostave

financijski dio kojije dogovoren, programi ie biti finalizirani.

- u tijeku je inada Plana ruzvoja Bjelovarsko-bilogorske Zupanije 2022.-2027. u sklopu dega
je trenutno u fazi inade Studija o strateSkoj procjeni utjecaja na okoliS te izrada dijela koji se

odnosi na indikativni i financijski dio, odnosno povezivanje ciljeva, prioriteta i mjera te
projekata s proradunom.

- u tijeku je izrada Master plana prometnog sustava za BBZ, sudjelovati smo na prvoj sjednici
na kojoj je usvojeno podetno izvje5ie master plana prometnog sustava Zupanije i projektni

zadatak

- prekogranidna suradnja Interreg Hrvatska-BiH-Cma Gora - odrZan je sastanak sa

prodelnikom Pavidiiem na temu projekta Pametna poljoprivreda u kojem bi Zupanija

sudjelovala kao partner. Nastavno na navedeno, djelatnici JURE BBZ sudjelovali su na

sastanku t Zadru odrianom 28.10.2021. godine, na kojem je prisustvovalo l2 regionalnih
koordinatora, temaje bila inada zajednidkog saZetka projekta kako bi se na taj nadin pristupilo
prema MRRFEU, BBZ se orijentirala prema proj ektu pametne poljoprivrede u suradnji sa jo5

dvije Zupaniie.

- industrijska tranzicija Panonske Hrvatske, odrZanje sastanak radnog tima 25.1 1.2021. godine

na kojem je prezentiran plan za industrijsku tranziciju Panonske Hrvatske. slijedom navedenog

u Osijeku je odrZan sastanak Zupana i zamjenika Zupana na kojem je sudjelovala doZupanica

Marija Jungii.

Ad 2) Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice Upravnog vijeda

Predsjednik Upravnog vije6a predlaZe glasanje yezano uz zapisnik sa prethodne sjednice

Upravnog vije6a koja je odrZana 8. listopada 2021 . godine, isti je jednoglasno usvojen.



- projektna prijava e-odrasli, sudjelovali u pripremi projektne prijave, kljudna aktivnost lvlala

partnerstva u okviru programa Erasmus+, obrazovanje odraslih, nositelj projekta je Centar za

cjeloZivotno udenje Bjelovar. prijava je podnesena 2. I 1 .2021 . godine.

- sudjelujemo u provedbi projekta Pobolj5anje pristupa dnevnoj bolnici u Opioj bolnici
Bjelovar i Pobolj5anje pristupa hitnoj zdravstvenoj zaititi u BBZ: prikupljanje cjelokupne

dokumentacije kojaje sastavni dio zahtjeva za nadoknadom sredstava 19. Zahtjev je izraden i
podnesen, kao i dodatak 13. Ugovora o gradenju. Osim navedenog, izradene su i prijave za

Fond za sufinanciranje, po zavr5etku projekta biti 6e isplaiena trei a rala za navedene projekte.

Zavrietak navedenih projekata odekuje se 31. oZujka 2022. godine. Sudjelovali smo i u

postupku javne nabave za nabaw robe za opremanje nove bolnice.

- provedba projekta Mobilno reciklaZno dvori5te Op6ine Veliki Grdevac, pripremljen je i

poslan zavrSni zahtjev za nadoknadu sredstava.

- fond za sufinanciranje: pripremljeni su i poslani zahtjevi za OS iazma - PS Dapci; OS

Ivanska, OS LV. Tmskog - PS Dautan; ieSka OS J.A. Kamenskog - PS Donji Sredani.

- izra<leni izvje5taji o napretku za provedbu projekata Ruralnog razvoja, Mjera 6.3.1. kao i
izvjeitaji o napretku za mjeru7.2.1.

- odriana je Informativno-edukativna radionica, na temu moguinosti financiranja iz NPOO-a

te Programa ruralnog razvoja RH. Radionicaje odrZana u Rovi5iu te su na istoj sudjelovali i

djelatnici Opiine Kapela i Zrinski Topolovac.

- djelatnici JURE sudjelovali su na radionici u organizacij i SAFU-a,,Provedba postupka dodjele

bespovratnih sredstava". Nastavno na navedenu radionicu, SnjeZana Bogovii Bradvica, v.d.

ravnatelja naglaSava da je potrebno tilekom 2022. godine osnovati novi odjel koji ie biti
poveza sa provedbom projekata Urbanog podrudja Bjelovar no jo5 nemamo detaljne upute od

strane Ministarstva i SAFU-a.

- projekt razvoja Sirokopojasnog intemeta - u fazi smo definiranja projekta, odnosno nositelja
projekta

Danica Cetin Pajer, dlanica Upravnog vije6a navodi da bi najbolje bilo da se pripremi jedna
pnjava za cijelu Zupaniju a gradovi bi mogli sudjelovati u sufinanciranju s dime su se sloZili
ostali dlanovi Upravnog vijeia.

- odrZani su sastanci za projekt izgradnje biciklistidke staze, napravljeno je idejno {e5enje,
nadedaj je u najavi za drugu polovicu 2022. godine.

- odrZani su sastanci na temu razvojnog sporazuma za projekt Eko turizam 360 sa gosp.

Marcelom Medak, ravnateljem Turistidke zajednice BBZ yezano za izradu projektnog zadatka.

- odrZan je sastanak \ezano za projekt Daruvarskih toplica s Melitom BartoS, prodelnicom
SluZbe zdravstvenog turizma i usluga Daruvarskih toplica. Dogovorena je izrada studije
izvedivosti sa analizom tro5kova i koristi teje plan da bude gotova krajem velj ate 2022. godine.

- sudjelovanje na radionicama Javne ustanove za upravljanje za5tidenim dijelovima prirode
Bjelovarsko-bilogorske Zupanije koje su odrZane u Gare5nici.



- razvoj Smart city koncepta - planje predstavljanje moguiihjavnih poziva na kolegiju Zupana

i gradonadelnika u sijednju koje ie pripremiti i prezentirati djelatnici JURE BBZ.

- odrZani su sastanci na temu izgradnje Regionalnog distributivnog centra u svrhu iznalaZenja
lokacije (Zavod za prostomo ureilenje BBZ), sastanci u Zupaniji s prodelnikom za poljopriwedu
i doZupanicom, sastanak s predstavnicima Bjelovarskog vrta d.o.o., posjeien je centar u
Rakitovcu u Velikoj Gorici kako bi vidjeli primjer dobre prakse. Za ovaj projekt predvideno je
financiranje u omjeru 70-30.

Danica Cetin Pajer, dlanica Upravnog vijeia navodi da je kod takvog projekta potrebno

osnivanje proizvodadke organizacije. Sini5a Kovadi6, dlan Upravnog vijeia smatra da je to
opienito problem zbog suradnje koju je potrebno uspostaviti kako bi takva organizacija

firnkcionirala. Judita Emii, dlanica Upravnog vijeia upitala je dali je ostvaren kontakt sa

Ministarstvom poljopriwede vezano uz taj projekt, takoder navelaje da prema njenom saznanju

za navedeni projekt bilo potrebno promijeniti naziv projekta u Regionalni distributivni centar
za vode i povrde.

SnjeZ:ana Bogovii Bradvic4 v.d. ravnatelja odgovorila je da su zaprimljeni upiti iz Ministarstva
regionalnog razvoja i fondova EU vezano uz projekt odnosno da li ie centar biti predviden za

meso ili samo voie i povrie; iz Ministarstva turizrna postavljeno je pitanje za projekt Eko

turizam 360 u vezi nositelja projekta te koje aktivnosti projekt obuhva6a. Na upite je
odgovoreno. Sto se tide kontakta s Ministarstvom poljoprivrede, oswaren je u dijelu vezano za

osni vanje proizvodadke organizacije.

- sastanak sa Karlom Resslerom, zastupnikom u Europskom parlamentu, posjedena je tv(ka
Datalink

- sudjelovanje na prvoj Sjednici partnerskog vijeia za Urbano podrudje grada Bjelovara

- izrada mjesednih imjeilaja za Projekt,,Tu smo za vas, faza II"

- kontinuirano praienje objave javnih poziva i obavjeStavanje potencijalnih korisnika

- izvrSenaje revizija poslovanja ustanove za koju se deka nalaz

- izvrSenaje kontrola SAFU-a na licu mjesta za projekt,,Tu smo za vas, faza II"

Danica Cetin Pajer, dlanica Upravnog vije6a upitala je za zakljudke SAFU-a, na Sto je SnjeZ:ana

Bogovi6 Bradvica v.d. ravnatelja odgovorila da se joS uvijek deka odgovor te da je ZNS 13

podnesen i odobren ali je iz:uzet dok SAFU ne dostavi upite na koje je potrebno odgovoriti.

Nadalje. Danica Cetin Pajer upitala je dali su bili upoznati sa situacijom sa Eurokonzaltingom

na Sto je Snjezana Bogovid Bradvica odgovorila da su upoznati sa cjelokupnom situacijom.

SnjeZana Bogovii Bradvica navela je da se u sklopu revizije Ustanove pitalo svakog

zaposlenika osobno ili telefonskim putem na kojim edukacijama su sudjelovali te da su

odgovori bili razliditi.

Navetaje i da zadnj i radun kojije stigao od Eurokonzaltinga nije platila s razlogom -usluga nije

izw5ena. Kristijan Kalamiza, predsjednik Upravnog vijeia upitao je dali su bile potrebne

potpisne liste ili slike za navedene odrZane edukacije na Sto je SnjeZana Bogovii Bradvica



odgovorila da nije jer su troskovi potraZivani kroz neizravne tro5kove u projektu tehnidke

pomoii ,,Tu smo za vas, faza ll" te da je bilo dovoljno dostaviti certifikate o odslu5anim

edukacijama.

Danica Cetin Pajer, dlanica Upravnog vijeia postavilaje pitanje vezano uz Razvojni sporazum

Siever te koji su sljededi koraci na Sto je Judila Emi6, dlanica Upravnog vijeda odgovorila daje
prihva6en nacrt Razvojnog sporaa.lma Sjever na sjednici Vlade RH, u sklopu kojeg 6e biti
financirana izrada projektne dokumentacije no da se ne6e raspisivati javni pozivi dok se ne

zavr5i programiranje buduieg programskog razdoblja. SnjeZana Bogovii Bradvica, v.d.

ravnatelja navelaje da 6e u narednom periodu agencija raditi na pripremi definiranja projektnih

zadalaka i studija izvedivosti sa analizom troSkova i koristi.

Kristijan Kalamiza, predsjednik Upravnog vijeia predlaZe glasovanje za todku 3. dnevnog reda.

IzvjeSie o radu Javne ustanove Razvojne agencije Bjelovarsko-bilogorske Zupanije za proteklo

razdoblje jednoglasno je usvojeno.

Ad 4) Plan rada za 2022. godinrt

SnjeZana Bogovii Bradvica, v.d. ravnatelja u Planu rada za 2022. godinu navodi da 6e Plan

ramola BBZ za razdoblle 2022.-2027 . biti dovr5en u prvoj polovici sljedeie godine te da je u
tijeku Izrada strateske studije procjene utjecaja na okoli5 nakon dega slijedi e-savjetovanje i

usvajanje od strane Zupanijske skup5tine. Takoder, navodi da po dono5enju Plana razvoja

agencija 6e provoditi uskladivanje provedbenih programa sa Planom razvoja. Plan je i

sudjelovanje u izradi drugih straleskih dokumenata Zupanije kao Sto je Strategija razvoja

turizma.

Nadalje, SnjeZana Bogovii Bradvica navodi da je u sklopu VFO-a, NPOO-a i Industrijske

tranzicije za Panonsku Hrvatsku planirana priprema i provedba projekata. JURA BBZ prikupila
je 280 projektnih prijedlogajedinica lokalne (regionalne) samouprave te je plan kontaktirati sve

dionike kako bi vidjeli u kojoj su fazi planirani projekti te razgovarali o mogudnostima

financiranja.

U sklopu Intereg programa, planirana je detaljna razrada projektne prijave na temu Pametne

poljoprivrede i turizma na podrudju Zupanije.

SnjeZana Bogovii Bradvica, v.d. ravnatelja navelaje Udenidki dom Daruvar kao projekt visoke

faze pripremljenosti na sto se nadovezala Danica Cetin Pajer, dlanica Upravnog vijeia i kazala

da je projekt izgradnje Udenidkog doma u Daruvaru swstan u Program Vlade te kao takvog
nositelj projekta bi bilo Ministarstvo znanosti i obrazovanja. dogovoreno je da Grad Daruvar
ishodi gradevinsku dozvolu t te da 6e zgrada vjerojatno biti pripojena jednoj od Skola na tom
podrudju kako ne bi bilo dodatnog tro5ka administracije i osoblja.

SnjeZana Bogovii Bradvica, v.d. ravnatelja navela je da ie se u sljede6em razdoblju raditi na
provedbi projekata za Optu bolnicu Bjelovar. odnosno radit ie se ZNS-ovi i zahtjevi prema
Fondu za sufi nanciranje.



Kroz Program ruralnog razvoja odekuje se rad na provedbi projekata za koje smo odradili
projektne prijave, a to su izgradnja trZnice u Opiini Rovi5ie, izgradnja v(i6a u Zrinskom
Topolovcu, izgradnja vrtida u Velikoj Pisanici i projekt kulturnog centra u Velikom Troj stvu.

Takoder, SnjeZana Bogovii Bradvica navelaje da se na mjesednoj bazi pripremaju izyjeilaji za

projekt ,,Tu smo za Vas, faza Il", opienito cilj je jadanje suradnje sa jedinicama lokalne
samouprave, sa Zupanijom, lokalnim i regionalnim koordinatorima te kako moramo biti
vidljiviji u javnosti.

Intemet stranicaje aZurirana te je plan objavljivati novosti aZumo.

Sini5a Kovadi6, dlan Upravnog vije6a pitao je za5to nema suradnje sa poduzetnicima i za5to se

ne pripremaju projektne prijave i pruZaju informacije za sektor gospodarstva. SnjeZana Bogovid
Bradvica odgovorila je da prema ovlastima koje imamo trenutno moZemo raditi samo za

javnopravna tijela. Danica Cetin Pajer navelaje da Sto se tide usluga za knjigovodstvo, bilo bi
jednostavnije da jedna osoba u agenciji bude zadulena za knjigovodstvo Ustanove ali i za

knjigovodstvo projekta. SnjeZana Bogovii Bradvica odgovorilaje da 6e uzeti u obzir navedene

prijedloge.

Kristijan Kalamiz4 predsjednik Upravnog vijeia predloZio je glasovanje za todku 4.

Todka 4. - Plan rada za 2022. godinu usvojen je jednoglasno uz napomenu da se ubuduie joS

detaljnije obrazloLe aktivnosti koje ie agencija provoditi.

Ad 5) Financijski plan za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 2024. godinu

SnjeZana Bogovii Bradvica, v.d. ravnatelj predstavila je Financijski plan za 2022. godinu i
projekcije za 2023. i 2024. godinu. Navela je da se 85% plade zaposlenika financira kroz

projekt tehnidke pomo6i dok neprihvatljive tro5kove i 15% bruto pla6e zaposlenika financira

Zupanija. Sini5a Kovadii, dlan Upravnog vijeia postavio je pitanje na temelju dega su

napravljene projekcije, SnjeZana Bogovii Bradvica odgovorilaje da se sljedeie godine vradaju

zaposlenice sa porodiljnog dopusta, predvideno je osnivanje novog odjela te zapo3ljavanje tri
nova djelatnika, slijedom dega su napravljene projekcije.

Kristijan Kalamiza, predsjednik Upravnog vije6a postavio je pitanje zaSto se nije financijski
plan predstavio prvo Upravnom vijeiu a tek onda Zupanijskoj skup5tini.

SnieZana Bogovi6 Bradvica, v.d. ravnatelj odgovorila je da je iz Upravnog odjela za

gospodarski razvoj i komunalne djelatnosti Bjelovarsko-bilogorske Zupanije dobila nalog da se

Financijski plan i projekcije Zumo unesu u proradun u Riznicu, Sto je i udinjeno u roku od tri
dana, a pozivi za sjednice Upravnog vije6a moraju se prema Pravilniku poslati najmanje 8 dana

prije sjednice.

Danica Cetin Pajer, dlanica Upravnog vijeda sloZila se sa postavljenim pitanjem i obrazloZila

da financijski plan prvo usvoji Upravno vijeie ustanove a tek onda Zupanijska skupStina.

Takoder, navela je da u sludaju hitnosti. u imimnim sludajevima, moZe se odraditi telefonska

sjednica s dim su se sloZili ostali dlanovi upravnog vijeia.

Kristijan Kalamiza, predsjednik Upravnog vijeia predloZioje glasovanje za todku 5.



Todka 5. Financijski plan za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 2024. godinu usvojen je
jednoglasno uz napomenu predsjednika Upravnog vijeia da ubudude Upravno vijeie mora

odobriti odluke vezane uz financijsko i ostalo poslovanje ustanove prije Zupanijske skupStine.

Ad 6) Raspisivanje natjeEaja za ravnatelja Javne ustanove Razvojne agencije

Bjelovarsko-bilogorske iupanije

Kristijan Kalamiza, predsjednik Upravnog vijeda upitaoje kakvaje procedura vezana uz objavu

natjedaja. SnjeZana Bogovii Bradvica, v.d. odgovorilaje da se nadedaj obj avljuje u Narodnim

novinama i na Intemet stranici ustanove i da natjedaj raspisuje Upravno vijede. Takoder, navela

je da postoji nesrazmjer u Pravilniku o radu i u Statutu, razliditi su uvjeti za radno mjesto u

navedena dva dokumenta. Danica Cetin Pajer, dlanica Upravnog vije6a navela je da treba

pripremiti tekst natjedaja, kontaktirati Narodne novine kako bi se dobilo informaciju kada je

mogu6e da natjedaj bude objavljen, takoder navodi daje Statut mjerodavan te da tekst natjedaja

treba pripremiti po tekstu iz Statuta. Kristijan Kalamiza" predsjednik Upravnog vije6a je kazao

da bi se natjedaj mogao objaviti 27. prosinca 2021. godine ukoliko bude slobodan termin u

Narodnim novinama.

Ad 7) Razno

Pod todkom 7. Razno, SnjeZana Bogovii Bradvica, v.d. ravnatelj obavjeitava daje izabran novi
predstavnik radnika u Upravnom vije6u ustanove, l0 zaposlenika potpisalo je opoziv

dosada5nje predstavnice, Irene Brezak Fijala teje anonimnim glasovanjem, sukladno proceduri

kojaje navedena u Zakonu o radu, izabrana Marina Sikora.

SnjeZana Bogovii Bradvica, v.d. ravnatelj navodi daje uvidom u ugovore o radu zaposlenika

primijeieno da ugovor o radu Tomislava Kozine nije vrteti iz razloga Sto ga je potpisala bivSa

ravnateljica Slobodanka ialii. Prema Pravilniku o radu Ustanove, Upravno vije6e imenuje

zamjenika na prijedlog ravnatelja. Slijedom navedenog ponudeno mu je mjesto savjetnika u
Odjelu za provedbu projekata Sto je prihvatio.

SnjeZana Bogovid Bradvica navela je problem koriStenja sluZbenih mobitela (sluZbenih

brojeva); djelatnici koji su odsutni duZe vrijeme (bolovanje, porodiljni dopust) sa radnog mjesta
koriste i dalje sluZbeni mobitel (broj), a pota djetatnika koji su zaposleni vei dvije godine nema
sluZbene mobitele. Kristijan Kalamiza kazao je da ako je osoba dugotrajno odsutna nema
potrebe za kori5tenjem sluZbenog mobitela (broja) te da koriStenje sluZbenog mobitela (broja)
treba ovisiti o potrebi radnog mjesta a ne o osobi.

SnjeZana Bogovii Bradvica, navelaje daje ukinula isplatu nagrade za radne rezultate u imosu
od 400 kn s dim se upravno vijeie sloZilo. Navedeni iznos financirao se iz proraduna Zupanije.
Takoder, navelaje da tro5ak vode u galonima i uredaj za vodu na mjesednoj razini imosi oko
1000 kn te da razmi5lja o ukidanju te stavke.

Navelaje i daje odlukom Zupana smanjen iznos naknade dlanovima Upravnog vijeia.

U nastavku sjednice. Danica cetin Pajer navodi daje problematidna stavka najma prostora ZK
Bjelovar u dijim se uredima trenutno Ustanova nalazi.



SnjeZana Bogovii Bradvica navelaje da imamo I I ureda u najmu te da su u cijenu uradunati i
reZijski troSkovi. Danica Cetin Pajer navodi da je u buduinosti potrebno razmisliti o drugom
prikladnijem prostoru za rad, odnosno u vlasniStvu Zupanije ili osiguranju prostora kroz projekt.

SnjeZana Bogovii Bradvica navodi da je u narednom razdoblju potrebno posebnu pozomost

usmjeriti na pravilnike o radu i ostale dokumente ustanove, potrebno je usuglasiti koeficijente
zbog neuskladenosti po radnim mjestima.

Nadalje, naglasila je da u narednom razdoblju planirano zapoSljavanje te daje predvideno da

ustanova ima tijekom sljedeie godine ukupno 18 zaposlenika.

Takoder, navodi daje upitna tajnost podataka koji se tidu zaposlenika te da se u proteklih dva

mjeseca ujavnost izrose neistiniti podaci i da se neovla5teno zadire u osobni dosje zaposlenika,

iz kojih se podaci prenose odredenim medijima.

ilanovi Upravnog vijeia sloZili su se kako se radi o krSenju GDPR-a te da naZalost ne mogu

dati odgovor kako na to utjecati.

Sjednica Upravnog vije6a zaklj udena j e u 16:55 sati.

Predsjednik eca


